
Generalforsamling 
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Formandens beretning 

! Borgerforeningens arbejde
i Ravsted 2020/2021
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4. Forelæggelse af revideret regnskab
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Juni 2020 Generalforsamling og 
Sankt Hans fest

Vi havde en fin Sankt Hans fest med godt vejr, ikke så mange 

besøgende, nok pga. Covid-19.  

Tryllekunstner Henning holdt båltalen. 



Ellevilde egne 29.09. og 10.10.20  
Et projekt via Aabenraa kommune 
Vi havde besøg af biolog Katrine Turner, som fortalte om hvad der er gode 
levesteder for insekter og planter  



Projekt Ellevilde Egne 

Ud fra flere projektforslag, valgte vi at arbejde med Byfestpladsen, hvor vi har sået blomsterfrø og sætter en info-stander op 



November  2020 
Valg af årets hus

! Ud fra borgernes indsendte
forslag udvalgte vi 3 huse,
som vi kiggede på og
bedømte ud fra fastsatte
kriterier.

! Vi valgte huset Ravsted
Hovedgade 40

! Jyske Vestkysten bragte en
artikel i lokalsektionen samt
billede på forsiden af avisen

Synlig forandring

God helhed

Bevaret husets 
sjæl

Meget flot have



November 2020 
Klargøring af julebelysning

! Vi brugte en lørdag formiddag
på at gøre juletræer med lys
klar med hjælp fra frivillige.

! Peter Krichau hjalp med
opsætning



April 2021: Affaldsindsamling

! Vi mødtes på P-pladsen foran
svømmebadet, hvor ruter blev
fordelt.

! Efter et par timer samledes vi igen
til en grillpølse og en sodavand.

! Det var en god dag, og vi fik samlet
en del affald.

! Der foregik endvidere indsamling i
Korup, Havsted og Fogderup



! Det fælles udviklingsråd DFU, hvor alle lokalråd/borgerforeninger i kommunen
mødes

! Borgerforeningsmøder i december/januar/februar

Pause pga. Covid-19



Økonomi

! Det er nu muligt at søge kommunen om årligt tilskud – en såkaldt
grundtilskudspakke

! Det betyder, at vi er sikret en fast indtægt:

! 5000,- grundtilskud

! 2000,- legepladstilskud

! 2000,- tilskud til grønt vedligehold

! Vi har valgt ikke at gå rundt og sælge medlemskort i perioden pga. Covid-19 Vi
har annonceret dette via Facebook og Ugeavisen



Løbende aktiviteter I:
! Legeplads, ansvar for forsikring og tilsyn, vedligehold af

legeplads, petanquebane, multibane:

! Vi har haft besøg af legepladsinspektør, som fandt 3 punkter,
vi skulle forbedre. (Afskærmning af trappe til legetårn, stor
gynge hvor en skive var misligeholdt, små gynger, en ekstra
kæde). Alle 3 punkter er udbedret.

! Forsikring og tilsyn – Fogderup har bedt om at komme med
under vores forsikring samt legepladstilsyn – det er vi i gang
med at organisere

! Vi har indkøbt en ukrudtsbrænder til vedligehold af grus på
legeplads



Løbende aktiviteter II:
! Skulptur: Vi afventer fortsat skulpturen, som skal placeres på den lille

trekant v. arkivet ud mod Hovedgaden. Vi inviterer til indvielse, når
skulpturen er færdig.

! Flagning: Det er en succes med bestilling af flagning i byen. Uwe, Erik
og Verner er flittige til at sætte op/tage ned.

! Pasning af grønne områder:

! Grøn gruppe vil gerne fortsat passe de grønne områder, vi har
indgået driftsaftale med kommunen

! Grøn gruppe var bagud med pasning grundet Covid-19, så i
november hjalp vi med at vedligeholde stisystemer



Undervejs har vi ….
! Til vores møder inviteret folk til at deltage fra forskellig side

! Irene fra Byfest-bestyrelsen vedr. brug af Byfest-plads til blomstereng

! Pia Blaudzun vedr. opbakning til projekt vedr. træningsfaciliteter v. skolen

Til slut … 
! Tak for opbakning i gruppen – I er flittige til at passe legeplads, opsætte flag,

deltage i møder, I bidrager med energi og godt humør.

! Tak til Peter Krichau for plads til opbevaring og opsætning af julebelysning.

! Tak til vores faste hjælpere for hjælp til julebelysning, pasning af grill osv.

! Tak til Birgit og Flemming fra Ravstedhus for at vi må afholde Sankt Hans fest i
parken

! Tak til borgere i Ravsted, som er positive og bakker op om Borgerforeningens
arbejde, når vi afholder arrangementer. Det giver os et skulderklap til at
arbejde videre


